



#113

## 於「中小企資援組:政府資助與科技博覽 2025」推廣香港AEO計劃 Promoting HKAEO Programme at "SME ReachOut: FUND Fair plus Tech Sourcing 2025"

香港海關通過與香港生產力促進局合作,於10月16 日至17日在「中小企資援組:政府資助與科技博覽 2025」設置展覽攤位,向在場人士推廣「香港認可 經濟營運商(AEO)計劃」及多項海關便利商貿計 劃。海關人員簡介了香港AEO計劃及其可享有的優 惠,包括減少海關查驗和優先接受清關等,協助本地 中小型企業把握全球發展機遇。

透過推廣香港AEO計劃,香港海關希望能協助中小 型企業加強供應鏈的安全性和內部管理,同時認可企 業具備高度保安及為可信賴的品牌,從而提升其在國 際市場上的信譽和競爭力。





海關人員向在場人士介紹AEO計劃。 Customs officers introduced the AEO Programme to the participants.



香港海關設置展覽攤位推廣AEO計劃及多項海關便利商貿計劃。 Hong Kong Customs set up an exhibition booth to promote AEO Programme and other Customs trade facilitation schemes.

Cooperating with Hong Kong Productivity Council (HKPC), Hong Kong Customs set up an exhibition booth from 16 to 17 October 2025 at "SME ReachOut: FUND Fair plus Tech Sourcing 2025" to promote "Hong Kong Authorized Economic Operator (AEO) Programme" and various trade facilitation schemes. Customs officers introduced the Hong Kong AEO Programme and the benefits enjoyed by Hong Kong AEOs to the participants, including reduced Customs inspection and prioritized Customs clearance, aiming to assist local small and medium enterprises (SMEs) in capitalizing global business opportunities.

By promoting the Hong Kong AEO Programme, Hong Kong Customs aims to provide valuable assistance in further strengthening the supply chain security and internal management of the SMEs while recognizing them as secured and trustworthy traders, thereby international enhancing their reputation and competitiveness.

